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Sekreterare .................................................  
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Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Ronny Löfquist (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Anna Roos (C)  
    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum 2021-11-09   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 10:30-11:30 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Tommy Edenholm (KV) (1:e vice ordförande), 

Anna Roos (C) (2:e vice ordförande), Stina Isaksson (SD), Krister Mattsson (S) 
  
Ej tjänstgörande ersättare  
  
Övriga närvarande Emma Gröndahl (kommunchef) 

Lars Tingsmark (ekonomichef) 
Linda Backsten (kommunsekreterare) 

  
Utses att justera Anna Roos (C) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §204 
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§204 

Förlängd amorteringsfrihet - Skidklubben Hylte  
(2021 KS0382) 

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att bevilja Skidklubben Hylte 
amorteringsfrihet 2022-2025. 

Beskrivning av ärendet 
2011 beslutade Kommunfullmäktige om att låna ut högst 1 200 000 kr till Skidklubben Hylte. 
Lånet var amorteringsfritt i fem år. 
  
2017 ansökte skidklubben om förlängning av amorteringsfriheten och beslutet blev att 
Skidklubben Hylte erhöll amorteringsfrihet till och med 2018. 
  
2019 ansökte skidklubben om ytterligare förlängning av amorteringsfrihet. 
Kommunfullmäktige beslutad om amorteringsfrihet till och med 2021. 
  
Skidklubben har inte ekonomiskt utrymme att börja amortera av lånet och har därför 
inkommit med ansökan om förlängd amorteringsfrihet i ytterligare tre år. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Begäran om amorteringsfrihet för Skidklubben Hylte 
 Borttagen på grund av personuppgifter. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att bevilja Skidklubben Hylte 
amorteringsfrihet 2022-2025. 
 

Beslutet skickas till  
Ekonomienheten 
Kultur- och folkhälsonämnden 
 

Paragrafen är justerad 
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